
 

 

REFERAT FRA STYREMØTE I FOLLO TRAVLAG MANDAG 16.08.21 HOS REIDAR MOLTHE 

Deltagere: Reidar Molthe, Bjørn Dingstad og Steinar Sneis. 

 

Sak 1.  Oppdatering vedr. treningsløyper/rettbane, samt generell oppdatering om 
økonomien. 

Det er fylt på masse på treningsløypa i Frogn, samt rettbanen i h.h.t. forrige styremøtes 
vedtak.  Fire lass på treningsløypa, samt seks lass på rettbanen.  Videre er en grøft langs 
treningsløypa i Frogn renset for å forhindre framtidige overforsvømmelser.  Dette er gjort 
gratis på dugnad.  Det er ikke startet opp i Kråkstad enda, men er nær forestående. 

Vi har mottatt kr. 30.000,00 fra DNT til vedlikehold av løyper/rettbane.  Opp kr. 10.000,00 
fra tidligere år.  Disse midlene vil bli brukt på våre anlegg i løpet av året. 

 

Sak 2.  Planlegging av årsmøtet. 

Vanlig årsmøteagenda.  Leder av laget styrer møtet.  Etter de vanlige postene med 
godkjenning, valg av referent, og personer til undertegning av protokollen, leser han opp 
årsmeldingen.  Revidert regnskap blir gjennomgått av kasserer.  Valgkomiteen presenterer 
sitt forslag, og valgene finner sted.  Vidar Svinndal blir forespurt om han kan ta prentasjonen 
av årets hest, samt utdeling av utmerkelser i de forskjellige klasser. 

Det legges opp til grilling, hvor man tar med seg det man skal spise/drikke selv.  Det sendes 
ut varsel om siste frist for påmelding. 

 

Sak 3.  Diverse. 

Det ble vedtatt at vi på et senere styremøte gjennomgår lagets kriterier for valg av årets 
hest. 

 

Drøbak, 17.08.21 

Steinar 


